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Gl. Skolevej 35 

7400  Herning 

 

Tlf. 96 28 70 90 

E-mail: vestervang@herning.dk 

 

www.vestervang-skolen.dk 

 
 
 
 
Herning, den 5. december 2022 
 
 
 

SKOLEBESTYRELSEN 
Referat 

 
 
for mødet den 24. november 2022 
 
Mødetidspunkt: Kl. 18.00 – 20.30 
     
Sted:   Skolens konferencelokale   
 
Fraværende:  
 
 
 
 

Punkter 

 
 
 
2385 Orientering siden sidst 
 a) Formanden 
 b) Skole og Forældre 
 c) Eleverne 
 d) Skolen, herunder nyt fra Børne- og Familieudvalget 
 e) Samrådet 
 
 Bemærkninger: 
 Formanden, eleverne og samrådet gav meddelelser. 
 
 Beslutning: 
 Intet. 
 
 
2386  Værdiregelsæt 

Ledelsen har udarbejdet et nyt udkast til layout på baggrund af drøf-
telser i sidste møde. 

 
 Bemærkninger: 

Værdiregelsættet er allerede vedtaget, men der er lavet forslag til 
layout. Layoutet finpudses. 
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 Beslutning: 
Det færdige regelsæt sættes på bestyrelsesmøde i dec. 2022 til be-
slutning. 

  
2387 Bestyrelsens internat d. 13. og 14. januar 
 Hvilke temaer ønsker bestyrelsen af drøfte på internatet? 
    
 Bemærkninger: 

Der er tre ting, som er mulige tidligere omtalte emner til internatet. 
Det er mobiltelefoner, spisepause, og kl. rep. Rolle. Der er desuden 
stillet forslag om branding. Det blev drøftet, om det skal føre til et 
princip eller en regel. 

 
 Beslutning: 

Det besluttes, at mobiltelefoner sættes på internatet som eneste 
emne. 

 
2388 Skoleudviklingssamtale 

I forbindelse med det nye evaluerings- og bedømmelsessystem skal 
forvaltningen holde skoleudviklingssamtale med skolerne. 

 Udkast til dagsorden 
 Bestyrelsens stemme i samtalen 
 
 Bemærkninger: 

Der blev indledt med en introduktion om skoleudviklingssamtalen og 
den del, den udgør i evaluerings- og bedømmelsessystemet. Der er 
fire hovedområder, som bliver sat på dagsorden til samtalen. 

 Der var en længere drøftelse af, hvem der kan deltage i samtalen. 
 
 Beslutning: 

I det første år holder bestyrelsen fast i, den bemanding i mødet, der 
er besluttet i ledelsen for første år. Formand og næstformand vil 
gerne deltage i videointerview til brug i mødet. 

 
 
 2389 Høringssvar vedrørende fremtidige budgetbesparelser 
 
 Bemærkninger: 

Skolebestyrelsen gennemgik de 20 besparelsesforslag, der er 
kommet i høring fra det politiske-udvalg. 
Der var en længere drøftelse af punkterne, og bestyrelsen valgte at 
formulere et høringssvar. 

 
 Beslutning: 
 Bestyrelsen beslutter at afgive høringssvar. 
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2390 Onboarding 
 Orientering 
 Principper 
 Tildelingsmodel i skole og SFO 
 
 Bemærkninger: 

Arbejdet med principper og tildelingsmodeller for skole og SFO blev 
gennemgået. 

 
 Beslutning: 
 Intet. 
 
2391 Specialklasserne 
 Orientering og drøftelse 
 
 Bemærkninger: 

Gennemgang af aktuelt nyt fra specialklasserne vedr. udskolings-
konferencer i 9. og 10. klasse samt arbejdet med revisitation. 

 
 Beslutning: 
 Intet. 
 
 
2392  Næste møde 
  
 Bemærkninger: 

Skolemadsordningen med Café Lindbjerg lukker, så der skal ses på 
en evt. ny ordning. 

 
 Beslutning: 

Dagsorden til internatet. 
Værdiregelsæt med layout. 

 
2393  Eventuelt 
 
 Bemærkninger: 

Den 16. november 2022 var underudvalget til bestyrelsen, der sam-
arbejder med Molevitten til møde. Der blev truffet beslutning om at 
have 4 årlige møder. Der laves en lille juleafslutning på december 
mødet 2022. 

 
 
 
 
Underskrift: 
 
 


